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Pohjois-Savon maakuntahallitus käsitteli kokouksessaan 30.9.2024 
Pohjois-Savon liiton talousarviota ja toimintasuunnitelma 2025 sekä 
taloussuunnitelmaa 2025-2027. Pohjois-Savon liitto on toimittanut kuntiin 
talousarvion vuodelle 2025 ja taloussuunnitelman vuosille 2025-2027 
jäsenkuntien mahdollisia kannanottoja varten.  Kannanotot tulee toimittaa 
liittoon 11.11.2024 mennessä. 
 
Vuoden 2025 talousarviossa jäsenkunnilta ehdotetaan perittäväksi 
varsinaisen toiminnan maksuosuutta sama määrä kuin vuonna 2024 eli 
noin 2.426.900 euroa. Suonenjoen kaupungin maksuosuudeksi vuodelle 
2025 esitetään noin 59.000 euroa, joka säilyy vuoden 2024 tasolla. 
 
Pohjois-Savon kehittämisrahastoon esitetään vuodelle 2025 vastaava 
summa kuin vuonna 2024 on peritty. Eli kunnilta kerätään esityksen 
mukaan yhteensä noin 264.800 euroa, mistä Suonenjoen osuus on noin 
6.500 euroa.  
 
Pohjois-Savon liiton talousarvio 2025 ja taloussuunnitelma 2025-2027 on 
liitteenä. 
 

Ehdotus Kaupunginjohtaja ehdottaa kaupunginhallitus esittää lausuntonaan 
Pohjois-Savon liiton talousarviosta 2025 ja taloussuunnitelmasta 2025-
2027 seuraavaa: 
 
Suonenjoen kaupunki pitää Pohjois-Savon liiton talousarvio 2025 ja 
taloussuunnitelma 2025-2027 esitystä kattavana ja hyvänä 
kokonaisuutena. Näkemyksemme mukaan keskeisenä tavoitteena on 
edistää maakunnan kasvua, kilpailukykyä ja vetovoimaisuutta sekä alueen 
liikenteelliseen saavutettavuuden edistämistä. Liikenteellisen 
saavutettavuuden näkökulmasta liiton tulee ottaa huomioon paremmin 
myös edunvalvontatyö poikittaisten yhteysvälien, kuten valtatie 9:n osalta. 
Pohjois-Savon liiton toimintaa tulee tulevinakin vuosina kehittää 
palvelemaan alueen kuntien tarpeita. 
 

Päätös Kaupunginhallituksen 1. varapuheenjohtaja Pia Pentikäinen ja 
kaupunginvaltuuston 1. varapuheenjohtaja Olavi Ruotsalainen poistuivat 
kokouksesta asian käsittelyn ja päätöksenteon ajaksi esteellisenä 
(yhteisöjäävi, käsittelyssä olevan yhteisön toimielimen jäsen) klo 17.02. 
 
Ehdotus hyväksyttiin. 
 
Pia Pentikäinen ja Olavi Ruotsalainen palasivat takaisin kokoukseen klo 
17:05. 

 


